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عرضه سوسیس و کالباس 
حرام گوشت در بازار

مدی��رکل نظارت ب��ر فرآورده ه��ای غذایی، 
آرایش��ی و بهداشتی س��ازمان غذا و دارو، درباره 
عرض��ه سوس��یس و کالب��اس حیوان��ات حرام 
گوش��ت در برخ��ی از فروش��گاه های پایتخت، 
توضیحاتی ارائه داد. به گ��زارش »وطن امروز«، 
هدایت حسینی، مدیرکل نظارت بر فرآورده های 
غذایی، آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو در 
 واکنش به عرضه سوس��یس و کالباس حیوانات 
حرام گوش��ت در برخی فروش��گاه های تهران، 
گف��ت: با قاطعیت می توان گف��ت نه تنها درباره 
فرآورده های حیوانات حرام گوشت، بلکه هیچ گونه 
مجوزی از سوی سازمان غذا و دارو برای واردات 
سوسیس و کالباس صادر نشده است. مدیرکل 
نظارت بر فرآورده های غذایی، آرایشی و بهداشتی 
سازمان غذا و دارو خاطرنشان کرد: وجود هرگونه 
سوسیس و کالباس بدون مجوز وزارت بهداشت 
و سازمان غذا و دارو در سطح عرضه، نشان دهنده 
این اس��ت که این کالا به صورت غیرقانونی وارد 
کشور شده و از آنجایی که ایمنی و سلامت آنها 
مورد تایید نیس��ت به مصرف کنندگان توصیه 
می کنیم از خرید و مصرف چنین فرآورده هایی 

خودداری کنند.  

رئیس سازمان غذا و دارو:
قاچاق دارو بشدت افزایش یافته است

داده  دارو  واردات  س��قف  از  عب��ور  اج��ازه 
نخواهد ش��د در عین حال ب��ه همان میزانی که 
سال گذشته واردات را کنترل کردیم، متاسفانه 
 قاچاق نیز بشدت افزایش یافته است.  به گزارش 
»وطن امروز«، رسول دیناروند، رئیس سازمان غذا 
و دارو با بیان این مطلب گفت: در س��ال 1392 
موفق شدیم با چند عمل ساده، بازار داروی کشور 
را از بحران خارج کنیم. در س��ال گذشته هم به 
جای اینکه به حل مش��کلات ناش��ی از کمبود 
دارویی بپردازیم، بازار آشفته ناشی از چند قیمتی 
و واردات فوریتی را مدیریت می کردیم. دیناروند 
با بیان اینکه با توجه به رویکرد سازمان غذا و دارو 
و وزارت بهداشت، به هرحال داروهای قاچاق نیز 
وارد می شود تا به نیاز نسخه های پزشکان پاسخ 
داده ش��ود، عنوان کرد: به همان میزانی که سال 
گذشته واردات را کنترل کردیم، متاسفانه قاچاق 
نیز بشدت افزایش یافته است. اکنون در اندیشه 
آن هس��تیم که درباره رویکردمان نسبت به این 
س��قف چه کارهایی باید انجام دهیم تا مردم به 

زحمت نیفتند.

چالش کمبود نیرو در وزارت بهداشت
یک��ی از چالش ها و مش��کلات پیش روی 
وزارت بهداش��ت موض��وع جذب و اس��تخدام 
نی��روی انس��انی اس��ت و متاس��فانه تاکنون 

نتوانسته ایم برای حال این مشکل کاری کنیم.
به گزارش مهر، سیدحس��ن هاشمی، وزیر 
بهداش��ت با بیان این مطلب اظهار داشت: گام 
اول در اجرای طرح تحول نظام س��لامت که از 
1۵ اردیبهش��ت 93 در بیمارستان های دولتی 
و دانش��گاهی کشور آغاز ش��ده است، پوشش 
بیمه همگانی بود به ط��وری که ۵۴۰ میلیارد 
توم��ان برای این امر اختصاص داده ش��د و در 
حال حاضر 9۸ درصد مردم تحت پوشش بیمه 
هستند. وی با اشاره به اعتبار 1۰ هزار میلیارد 
تومانی که سال گذشته برای اجرای این طرح به 
وزارت بهداشت تخصیص داده شد، افزود: کمتر 
از نیم��ی از این اعتبار در اختیار ما قرار گرفت. 
هاشمی یکی از چالش ها و مشکلات پیش روی 
وزارت بهداش��ت را موضوع جذب و اس��تخدام 
نیروی انسانی عنوان کرد و یادآورشد: متاسفانه 
تاکنون نتوانسته ایم برای حال این مشکل کاری 
بکنیم به طوری که 9۵ هزار نفر از پرسنل وزارت 
بهداشت در بیمارستان ها، ردیف حقوقی ندارند.

» ابتکار« در القای یأس به جامعه!
تغییر اولویت بندی در سازمان 
محیط زیس��ت،  حفاظ��ت 
تاثیر س��وءمدیریت بر تشدید 
ریزگردها و همچنین مأیوس 
ش��دن جامعه در پی عملکرد 
ضعیف این سازمان در مقابله با پدیده گردوغبار 
از جمله مهم ترین مواردی اس��ت که از تازه ترین 
اظه��ارات معصومه ابتکار درب��اره نحوه مدیریت 
ریزگردها به دست می آید. مهرداد بائوج لاهوتی، 
عضو فراکسیون محیط زیست مجلس با نگارش 
یادداشت اختصاصی که در اختیار گروه اجتماعی 
»وطن امروز« قرار گرفته است جزئیات بیشتری 
از این موضوع را تش��ریح کرده است. به باور این 
نماینده جای تعجب دارد که چطور فردی با سابقه 
طولانی در مباحث محیط زیستی جز القای حس 
یأس فعالیت دیگری انجام نمی دهد در شرایطی 
که به سادگی و با بکارگیری امکانات و اختیارات 
قانونی می تواند برای کاهش اثرات سوء این پدیده 

وارد عمل شود.  
***

پدیده ریزگردها و به پا ش��دن گردوخاک در 
آس��مان کش��ور بویژه در مناطق جنوب و غرب 
ایران معضل زیست محیطی است که طی چند 
سال گذشته به دلیل خشکسالی های پی در پی 
ایجاد ش��ده و با توجه به کاه��ش بارش در حال 
گسترش است.  به همین دلیل ساکنان مناطق 
درگیر با این مشکل که سلامت خود را به دلیل 
آلودگی هوا در خطر می بینند از سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت به عنوان متولی اصلی حفاظت از 
محیط زیست توقع دارند با بکارگیری روش های 
مرسوم و علمی که در دنیا برای کاهش اثرات سوء 
این پدیده مورد استفاده قرار می گیرد برای حفظ 
سلامتی شان وارد عمل شود اما در چنین شرایط 
حساسی، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
صحبت از کنار آمدن با چنین تهدیدی را مطرح 
کرد و باعث قطع امید جامعه از سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت شد. این اظهارنظر از 2 زاویه قابل 
بررس��ی اس��ت؛ اول اینکه از نگاه مردم سازمان 
حفاظت محیط زیست توان حمایت از آنها را ندارد 

و یأس و ناامیدی را در جامعه دامن زده است. 
همچنی��ن از ن��گاه نماین��دگان مجلس هم 
ای��ن اظهارات نش��ان از وجود س��وءمدیریت در 
این س��ازمان دارد، چرا که با توجه به روش هایی 
مانند مالچ پاشی و تقویت پوشش گیاهی مناطق 
می ت��وان برای مقابله ب��ا پدیده گردوغب��ار وارد 
عمل ش��د اما بیان این موضوع که هیچ مدیری 
نمی تواند درباره مهار ریزگردها قول دهد نش��ان 
از ناتوانی در بکارگیری اختیارات و امکانات دارد.  
سازمان حفاظت محیط زیست باید در مواجهه با 
چنین مش��کلاتی اولویت بندی انجام داده و برای 
سازماندهی دس��تگاه ها و س��ازمان های مرتبط 
با موض��وع به عنوان هماهنگ کنن��ده وارد عمل 
ش��ود. در حال حاضر این تصور غلط در سازمان 
حفاظت محیط زیس��ت وجود دارد که باید منابع 
مالی مش��خصی در اختیار این سازمان قرار گیرد 
تا وارد عمل ش��ود در حالی که نقش این سازمان 
فراتر از یک س��ازمان اجرایی است و باید منابع و 
امکانات سایر دستگاه ها را برای مقابله با پدیده های 
زیست محیطی بسیج کند.   باید سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت از خودگرایی خارج شود و چنین 
انتظار نداشته باشد که بودجه و منابع را کامل در 
اختیار گیرد و خود مس��تقیم وارد فاز اجرا شود 
بلکه باید سایر سازمان ها و نهادها را که منابع لازم 
هم به آنها اختصاص داده شده با اعمال مدیریت 
صحی��ح مجبور کند در مس��یر کاهش و کنترل 
گرد و غبار گام بردارند. متاس��فانه این طرز نگاه 
در مدیریت سازمان حفاظت محیط زیست وجود 
ندارد و جای تعجب دارد که چطور فردی با سابقه 
طولانی در مباحث محیط زیستی جز القای حس 
یأس فعالیت دیگری انجام نمی دهد در شرایطی 
که به سادگی و با بکارگیری امکانات و اختیارات 
قانونی می تواند برای کاهش اثرات سوء این پدیده 

وارد عمل شود.  

نحوه خرید حق بیمه خدمت سربازی
مدیرکل امور فنی بیمه شدگان تأمین اجتماعی 
جزئی��ات خرید حق بیم��ه خدمت س��ربازی را 
تش��ریح کرد. س��یروس نصیری، مدی��رکل امور 
فنی بیمه ش��دگان تأمین اجتماع��ی در این باره 
به مهر گفت: در س��ال های گذشته بیمه شدگان 
نمی توانستند به صورت قسطی حق بیمه سربازی 
خ��ود را پرداخت کنند و با توجه به اینکه برخی 
از آنها شرایط مالی مناسبی برای پرداخت نقدی 
نداش��تند به همین دلیل نمی توانستند اقدام به 
این امر کنند بنابراین س��ازمان پرداخت قسطی 
حق بیمه دوران سربازی را برای متقاضیان فراهم 
کرد. وی درباره نحوه محاسبه حق بیمه بیان کرد: 
از زمان درخواس��ت متقاضی ب��رای خرید بیمه 
سربازی 2 سال آخر کاری و میانگین حقوق یک 
ماه وی محاس��به و براساس آن حق بیمه تعیین 
می شود و در مجموع میانگین 2 سال آخر بیمه، 
زمان تقاضای بیمه شده ضربدر ۷ درصد حق بیمه 
ضربدر مدت زمان طول خدمت دوران س��ربازی 
شده و از این طریق مبلغ نهایی حق بیمه محاسبه 

و مشخص خواهد شد.

سلامت

گروه اجتماعی: س��ازمان اس��تاندارد، 
کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
و معاونت بین الملل شرکت ملی نفت 
گزارش های��ی درب��اره کیفیت بنزین 
وارداتی منتش��ر ک��رده و به صراحت 
ادعای سازمان حفاظت محیط زیست 
مبنی بر غیراس��تاندارد ب��ودن بنزین 
پتروشیمی های داخلی را کذب اعلام 
کردند ام��ا با این وج��ود مرغ رئیس 
س��ازمان حفاظت محیط زیست یک 
پ��ا دارد و با وجود اع��لام نظر قطعی 
کمیسیون اصل 9۰ ،  معصومه ابتکار 
نه تنها پاسخگوی طرح این ادعا نیست 
بلکه با مطرح کردن دوباره آلوده بودن 
بنزی��ن تولید داخ��ل و بی توجهی به 
اع��لام نظر مجلس و نمایندگان مردم 
ای��ن ماج��را را وارد فاز ت��ازه ای کرده 
است تا جایی که دبیر کمیسیون اصل  
9۰ مجل��س ضمن اع��لام غیرقانونی 
بودن این ادعا خواستار تمکین رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست از قانون 

شده است.
شعاری برای جلب توجه عموم ■

اظهارات رنگارنگ و گوناگونی که درباره موضوع 
آلودگی بنزین تولید پتروشیمی های داخل بارها از 
سوی س��ازمان حفاظت محیط زیست مطرح شده 
اس��ت جز درگیر کردن ذهن م��ردم و بر هم زدن 
آرامش روانی جامعه نتیجه دیگری نداشته است اما 
با وجود تکذیب چند ب��اره این ادعای خام، رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیس��ت با مورد تشکیک 
ق��رار دادن گزارش ه��ای مراکز رس��می و معتبر 
کش��ور برای طرح دوباره این ادع��ا اصرار دارد. این 
روزها شنیدن اظهارات عجیب و غریب از ساختمان 
پارک پردیسان به یک رویه عادی تبدیل شده که 
تنها نام ابت��کار را روی خروجی خبرگزاری ها قرار 
می دهد و از سوی دیگر تنها عایدی این حضور در 
فضای رس��انه ای واکنش دوستداران محیط زیست 
و نمایندگان مجل��س و در نهایت ناامیدی جامعه 
از عملکرد این س��ازمان عریض و طویل اس��ت که 

همواره شعار صیانت از محیط زیست سر می دهد.
رد فرضیه با گزارش کمیسیون اصل 90 ■

این در حالی اس��ت که پی��ش از این نیز بارها 

معصومه ابتکار درباره کیفیت بنزین تولید  داخل 
صحبت کرده و به نوعی آن را مقصر اصلی تیرگی 
رنگ آس��مان تهران معرفی کرده ب��ود، در حالی 

که هم��ان زم��ان در گزارش 
کمیس��یون اصل 9۰ قید شد 
که این نوع بنزین به هیچ وجه 
در تهران توزیع نشده است اما 
اصرار س��ازمان محیط زیست 
بر این ادعای بی اس��اس باعث 
شد موضوع به طور جدی تری 
مورد پیگی��ری قرار گیرد ولی 
گزارش های نهادهای گوناگون 
ه��م ادعای ابت��کار را رد کرد. 
ب��ه نظر می رس��د توج��ه به 

حواش��ی و ایج��اد فضایی برای خبرس��ازی باعث 
ش��ده تا برای چندمین بار رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت پای بنزین وارداتی و غیراستاندارد 
ب��ودن آن را مطرح کند. معصوم��ه ابتکار، رئیس 
س��ازمان محیط زیس��ت درباره تکذی��ب آلودگی 
بنزین های پتروشیمی توسط کمیسیون اصل 9۰ 
به فارس گفته است: آنها می توانند نظر خودشان را 

 بدهند. ما موضع مان این است که در سال گذشته 
۴۴ روز هوا بهتر شد و ما نتیجه را می بینیم. وی افزود: 
من به عنوان رئیس سازمان حفاظت محیط زیست، 
عنوان  به  قاضی زاده هاش��می 
وزیر بهداشت، زنگنه به عنوان 
وزیر نفت و نعمت زاده به عنوان 
وزی��ر صنایع هم��ه همین را 
تایی��د می کنند ک��ه وضعیت 
ه��وا بهتر ش��ده و بنزین های 
آل��وده حذف ش��ده اند. رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست 
خاطرنشان کرد: وزیر نفت به ما 
اعلام کرده بنزین های آلوده را 
از اردیبهشت 93 به طور کامل 
از رده خارج کرده اس��ت. این اعلام رسمی است و 
فکر نمی کنم دیگر جای بحث و صحبت باقی باشد.

سرگیجه خبری ■
این در حالی است که مصطفی افضلی فرد، عضو 
کمیسیون اصل 9۰ مجلس گفته است: جمع بندی 
گزارش های نهادهای گوناگونی همچون کمیسیون 
بهداشت و درمان مجلس، معاونت بین الملل وزارت 

نفت، سازمان بازرسی کل کشور، مرکز 
پژوهش های مجلس و س��ازمان ملی 
استاندارد این شد که  گزارش سازمان 
محیط زیس��ت درب��اره بنزی��ن آلوده 
نادرست بوده است اما همچنان رئیس 
سازمان حفاظت محیط این موضوع را 

برای چندمین بار مطرح می کند.
فصل الخطاب  ■ مجل�س  گ�زارش 

است
 9۰ اص��ل  کمیس��یون  دبی��ر 
مجلس با اش��اره به اظه��ارات رئیس 
س��ازمان محیط زیست درباره گزارش 
کمیسیون اصل 9۰ درباره بنزین های 
پتروش��یمی ها و رد ادع��ای تاثیر این 
بنزین ه��ا بر آلودگی کلانش��هر ها در 
این گزارش، خاطرنشان کرد: اظهارات 
رئیس س��ازمان محیط زیست درباره 
گزارش کمیس��یون اص��ل 9۰ درباره 
بنزین های پتروشیمی غیرقانونی است 
زیرا فصل الخطاب در بررسی گزارش ها 
و در رسیدگی به شکایات کمیسیون 
اصل 9۰ است. افضلی فرد همچنین یادآور شد: بر 
همین اس��اس اظهارات ابتکار مبنای قانونی ندارد 
و وی مل��زم به رعایت قانون اس��ت و باید در برابر 
قانون تمکین کند؛ قانون نیز می گوید در بررس��ی 
گزارش ها نظر نهایی کمیس��یون اصل 9۰ مبنای 

عمل است.
منتظر اظهارات عجیب هستیم ■

ایس��تادگی معاون رئیس جمه��ور مقابل نظر 
کمیسون اصل 9۰، کمیسیون بهداشت و درمان یا 
سایر نهادهایی که موضوع بنزین تولید پالایشگاه ها 
را به دلیل حساس��یت موضوع و زیر س��وال رفتن 
تولید ملی با حساس��یت مورد بررسی قرار داده اند 
جز ایجاد ح��س بی اعتمادی میان مردم و مدیران 
چه نتیجه و دس��تاوردی برای س��ازمان حفاظت 
محیط زیس��ت دارد؟ البته نباید از این نکته غافل 
ش��د که طرح چنین موضوعات عجیبی از س��وی 
رئیس س��ازمان حفاظت محیط زیس��ت می تواند 
برای ایجاد مانور خبری بس��یار موثر باش��د بر این 
اساس ش��اید دور از انتظار نباشد که طی روزهای 
 آینده شاهد موضع گیری های جدید توسط مدیران 

این سازمان باشیم!

اظهارات عجیبی که باعث غبار آلودگی فضای رسانه ای می شود

ابتکار از قانون تمکین نمی کند!
سیاهه

تامین اجتماعی

عضو هیأت رئیسه مجلس انتقاد کرد

اصرار دولت بر خصوصی سازی مدارس
فرمانده نیروی انتظامی خبر داد

تشکیل کارگروه ویژه برای اجرای فرامین رهبری
گ�روه اجتماع�ی: ب��ا اینک��ه به 
صراحت در قانون بودجه س��ال 
9۴ آم��ده که واگذاری م��دارس دولتی به بخش 

 خصوص��ی ت��ا پای��ان برنامه 
۵ ساله ممنوع اس��ت، اصرار 
دول��ت مبن��ی بر واگ��ذاری 
م��دارس دولتی چ��ه دلیلی 
دارد؟ مه��رداد بذرپاش، عضو 
هیات رئیسه مجلس  با بیان 

این مطلب گفت: اقدام ب��رای واگذاری مدارس با 
ه��دف خودگردان ک��ردن آن، حرف نامناس��بی 
اس��ت، چرا که در درجه اول ب��ا این نوع واگذاری 
ابتدا تیم مدیریتی مدارس با معلمان آن مدرس��ه 
خداحافظی می کنند و بعد به جذب افراد از بیرون 
به صورت س��اعتی روی می آورند که در این چند 
تجربه این اتفاق افتاده است. نماینده مردم تهران، 

ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس به مهر بیان 
داش��ت: به بهانه پرداخت س��رانه ه��ر دانش آموز 
می گویند مش��کل منابع را حل می کنیم اما این 
روش نی��ز جواب ن��داده، چرا 
که مدیران جدید برای جبران 
کمبود مناب��ع اقدام به جذب 
دانش آم��وزان پولی می کنند 
که با این روش باید با آموزش 
و پرورش رایگان که در قانون 
اساسی جمهوری اسلامی آمده، خداحافظی کرد. 
بذرپاش تصریح کرد: این نحوه مدیریت در آموزش 
و پرورش که باعث آزردگی خاطر فرهنگیان عزیز و 
خدوم از یک طرف و نارضایتی اولیای دانش آموزان 
از سوی دیگر شده است، به هیچ وجه قابل قبول 
نیست و اگر این رویه ادامه پیدا کند مجلس به طور 

حتم تصمیم لازم خود را می گیرد.   

از  جمع��ی  اجتماع�ی:  گ�روه 
عل��وم  دانش��گاه  دانش��جویان 
اقتصادی که به ادغام با دانشگاه خوارزمی اعتراض 
داشتند برای هفته ششم از حضور در کلاس های 
خود امتناع و صبح روز ش��نبه مقابل وزارت علوم 
تجمع کردند. به گزارش فارس، در حدود ۴۰۰ نفر 
از دانشجویان دانشگاه علوم اقتصادی که به ادغام 

با دانش��گاه خوارزمی اعتراض 
داش��تند برای هفته ششم از 
حض��ور در کلاس ه��ای خود 
امتن��اع و س��اعت 1۰ صبح 
روز ش��نبه مقابل وزارت علوم 
تجم��ع کردن��د. بنا ب��ر این 
از  گ��زارش، محمدی یک��ی 

نمایندگان دانشجویان گفته است: مدیران وزارت 
علوم گفته اند دانشجویان معترض به این ادغام فقط 
۵۰ نفر هستند و مابقی دانشجویان با ادغام مشکلی 
ندارند ماهم در پاسخ به این اتهام تمام دانشجویان 
معترض را بس��یج کردیم تا نش��ان دهیم حداقل 
1۵۰۰ نفر ک��ه تومار را امضا کرده اند، مخالف این 

ادغام هستند.
انتظار همکاری از وزارت علوم ■

لطیفی، مس��ؤول سیاسی بس��یج دانشجویی 
دانشگاه علوم اقتصادی نیز در این باره بیان داشت: 
برای احیای حقوق ضایع ش��ده مان خیلی زحمت 
کشیدیم و انتظار بیشتری از وزارت علوم داشتیم. 
هنوز هم احس��اس می کنیم، این وزارتخانه راهی 
برای جب��ران دارد.  همانطور ک��ه انتظار می رفت 
کمیس��یون آموزش مجلس به کمک دانشجویان 

آم��ده و به نظ��رم ای��ن اتحاد 
داده  نتیج��ه  دانش��جویان 
اس��ت.  همچنین حس��ینی، 
دبیر ش��ورای تبیی��ن مواضع 
بسیج دانشجویی خاطرنشان 
ک��رد: هیچ انگ سیاس��ی به 
تجمع کنن��ده  دانش��جویان 
نمی چس��بد و نمی گذاریم فضا از دستمان خارج 
ش��ود. بس��یج وظیفه خود می داند پیگیر حقوق 
دانشجویی باشد اگرچه هنوز لغو ادغام قطعی نشده 
اما حاضر نشدن دانشجویان سر کلاس برای هفته 
شش��م به این معنی است که هم امید دارند و هم 

عزم راسخ.
اعتراض دانشجویی همراه با خانواده ها ■

مرادی یکی از دانشجویان حاضر در این تجمع  
عن��وان کرد:  ام��روز نتیجه خواهی��م گرفت. هم 
تعدادمان زیاد است و هم اتحادمان بیشتر شده. ما 
به امید زیادی کلاس ها را تعطیل کردیم و  استرس 
زیادی در این چند هفته داشتیم. خانواده هایمان 

هم در این تجمع شرکت دارند.
گفتنی است این هشتمین تجمع دانشجویی 

معترضان به انحلال دانشگاه علوم اقتصادی است.

فراخوان برای مطالبه حقوق دانشجویی ■
این در حالی است که دانشجویان این دانشگاه 
ط��ی روزهای گذش��ته از طریق فض��ای مجازی 
فراخوان��ی را جهت نش��ان دادن مرات��ب اعتراض 
خ��ود به تصمیم��ات وزارت علوم منتش��ر کرده و 
خواس��تار حضور دانشجویان معترض به ادغام این 
دانشگاه برای نمایان شدن تعداد دقیق مخالفان این 
طرح ش��ده اند. طی روز های گذشته و در پاسخ به 
اعتراض دانشجویان وزارت علوم تعداد دانشجویان 
مخالف با ادغام را ۵۰نفر اعلام کرده و مدعی شده 
اس��ت دانشجویان به ادغام دانشگاه علوم اقتصادی 
با دانش��گاه خوارزمی راضی شده اند. بر این اساس 
دانشجویان دانشگاه علوم اقتصادی فراخوانی را در 
فضای مجازی منتش��ر کردند که در بخش هایی از 
این فراخوان آمده اس��ت: »ما دانشجویان معترض 
به ادغام دانشگاه علوم اقتصادی در اعتراض به این 
اظهار نظر یکصدا احقاق حقوق خود را فریاد خواهیم 
زد ت��ا بار دیگر تعداد واقعی معترضان را به مدیران 
وزارت علوم نش��ان دهیم و تا زمانی که اعتراض ما 
را به رسمیت نشناس��ند صحنه را ترک نخواهیم 
ک��رد.  همچنین در صورت نیاز ب��ه اتخاذ هرگونه 
تصمیم جدید � اعم از چگونگی ادامه اعتراضات و 
بیان مطالبات � دانشجویان حاضر به عنوان نماینده 
همه دانشجویان معترض حق تصمیم گیری خواهند 
داش��ت بنابراین حضور حداکثری دانش��جویان به 

جهت تاثیرگذاری در تصمیم ها توصیه می شود«.

گ�روه اجتماع�ی:  فرمان��ده نیروی 
انتظام��ی فرمایش��ات مقام معظم 
رهب��ری درباره طرح های ارتق��ای امنیت اجتماعی و 

اخلاقی، موضوع جاده ها و اقتدار 
و رأف��ت پلیس را ی��ک فرمان 
و مبن��ای کار نی��روی انتظامی 
دانس��ت. ب��ه گزارش تس��نیم، 
سردار حسین اشتری، فرمانده 
نیروی انتظامی در هجدهمین 

گردهمایی معاونان اجتماعی ناجا اظهارداشت: تمام 
دستگاه ها و نهادها باید در یک هماهنگی تعریف شده 
و منطقی برای پیش��برد اه��داف جامعه تلاش کنند 
چراکه هماهنگی میان همه نهادها و دس��تگاه ها  در 
بروز امنیت در جامعه اثرگذار اس��ت. اشتری با تأکید 
بر اینکه یکی از بزرگ ترین اهداف نیروی انتظامی حل 
کردن مشکلات مردم و رفع نیازمندی های آنها است، 

به موضوع مشاوره و مددکاری در سطح کلانتری های 
 کش��ور پرداخت و ی��ادآور ش��د: راه ان��دازی بیش از 
6۰۰ دایره مش��اوره و مددکاری در سراسر کشور در 
راس��تای حل مش��کلات مردم 
بوده که باعث ش��ده مشکلات 
۷۰ درص��د از مراجع��ان به این 
مراک��ز حل و فصل ش��ود.  وی 
فرمایشات مقام معظم رهبری 
امنیت  ارتقای  درباره طرح های 
اجتماع��ی و اخلاقی، موضوع جاده ها و اقتدار و رأفت 
پلیس را ی��ک فرمان و مبنای کار نی��روی انتظامی 
دانست  که برای جامه عمل پوشاندن به آن کارگروه 
ویژه ای تش��کیل شده است. سردار اشتری گفت: باید 
در انعکاس اقدامات در قالب س��ریال ها و گفت وگوها 
آن چیزی به تصویر کشیده شود که باورپذیر و واقعی 
باشد؛ نه کمتر و نه بیشتر تا مردم بتوانند قضاوت کنند.

نیمکت

دانشگاه

چهره روز
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هشتمین تجمع مقابل وزارت علوم برگزار شد

فاز تازه تجمعات دانشجویان دانشگاه علوم اقتصادی

معصومه ابتکار با مطرح کردن دوباره 
آلوده ب�ودن بنزین تولی�د داخل و 
بی توجه�ی به اع�لام نظر مجلس و 
نمایندگان مردم این ماج�را را وارد 
ف�از تازه ای کرده اس�ت تا جایی که 
دبیر کمیس�یون اص�ل  90 مجلس 
ضمن اع�لام غیرقانونی ب�ودن این 
ادعا خواس�تار تمکین وی از قانون 

شده است


